



Glorifying God, Edifying People

崇聖敬道 榮神益人

2018 – 2019 年度家長通告 (155)
有關招收 2019 - 2020 年度中二至中四級插班生事宜

各位親愛的家長：

回顧 2018 - 2019 年度，轉瞬間已接近學期的尾聲。感謝神的保守並有賴全體教職員、學生及家長共同的努力，才可成就今年一切的成果。

隨著教育界生態環境不斷變動，本校同工仍忠心緊守崗位，攜手共進，為上帝所托負的孩子和辦學信念而努力：讓每位入讀之學生，熱衷學習，謙卑服侍，發揮所長，成為良好品格的年青人。盼望家長繼續給予本校支持及指導，讓我們繼續在未來日子中，幫助莘莘學子，榮耀上帝。

由於部份學生選擇海外升學，現本校正招收 2019 – 2020 年度中二至四級插班生，詳情請參閱附夾之招生章程。申請表歡迎到校務處索取，或可於本校網址 <https://www.stcc.edu.hk/en/2019-2020-application-forms-and-guidelines> 瀏覽或下載。

倘蒙惠允，請告知有興趣的親友招生章程，讓招生事宜能順利完成。謹此致謝。

如有垂詢，請致電 2372 0033 與本校行政主任譚珮瑩小姐聯絡。

祝
主恩滿溢

基督教中國佈道會
聖道迦南書院校長
徐潮妹謹啟

二零一九年五月八日



Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

2018-2019 Circular to Parents (155)
Matters on the Admission of S2 – S4 students in 2019-2020

9 May 2019

Dearest parents,

Reviewing the 2018-2019 school year, I am grateful to the guardianship of the Lord and all the effort and support given by teaching and non-teaching staff, students and parents. Without everyone's collective strengths, we would not have been able to reap today's fruitful results.

All of our colleagues continue to adhere to their duties and responsibilities. In Hong Kong's ever-changing field of education, we collaboratively place a strong emphasis on educating your child's "*Passion for Learning*". We aspire to nurture our students as self-directed learners, humble servants and individuals with huge potential, as well as young adults with good characters. We thank you for your continued support and hope you will continue to guide us towards giving high-quality education to your child(ren) in the future.

To extend our mission "*Passion for Learning; Vision for Serving*" admissions for S2 – S4 students in 2019-20 has started already. If you would like to enroll another child, or would like to introduce us to your friends' children, kindly refer to the forms and guidelines available at the general office, or on our school website: <https://www.stcc.edu.hk/en/2019-2020-application-forms-and-guidelines>.

It will be a great honour to welcome the brothers and sisters of your child(ren) as well as your friend's children, and we thank you for helping us continue to strengthen the education of our local and global communities.

Should you have any enquiries, please contact the Executive Officer, Miss Natalie Tam at 2372-0033.

In the Lord's Service.

Tsui Chiu Mui
Principal
ECF Saint Too Canaan College